

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 30 janvier 1913, a. m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée; MM. Lachapelle, Dupuis, Ainey et Godfrey.

1.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, en réponse à une question du Conseil, à l'effet de savoir pour quelle raison la distribution du rapport annuel du Surintendant des Bâtiments pour l'année 1911, a été retardée.

Résolu: De transmettre ledit rapport au Conseil avec recommandations de recevoir.

2.—Le rapport sur les cas de maladie contagieuse déclarés pendant la semaine finissant le 25 janvier, est soumis et déposé aux archives.

3.—Soumis un rapport du Trésorier de la Cité, déclarant ne pouvoir recommander d'accorder la demande de la Commission des Ecoles Protestantes à l'effet de faire enregistrer au nom de la Royal Securities Corporation Limited, des débetures émises par ladite commission en 1912.

Résolu: De déposer sur la table pour considération ultérieure, et de transmettre copie dudit rapport à ladite commission.

4.—Une délégation de propriétaires se présente devant le Bureau, et demande qu'il soit procédé sans retard à l'expropriation de la rue Gauthier, entre l'avenue DeLorimier et la rue Chaussé. Les délégués sont informés que la question est sous considération.

5.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, au sujet de la construction de l'égout de l'avenue Connaught (Pacifique), qui appartient à M. Thos. A. Trenholme.

Attendu que M. Trenholme s'oppose à ce que l'entrepreneur dépose des matériaux sur son terrain, et qu'il ne permettra l'occupation de son terrain qu'à la condition qu'il ne sera pas cotisé pour le paiement de l'égout, mais qu'il prétend être prêt à payer pour un égout qui serait construit dans ladite avenue, à une profondeur raisonnable.

Résolu: De référer au Département en Loi, pour savoir si la prétention de M. Trenholme peut empêcher la Ville d'exécuter les travaux de construction dudit égout, et au cas où la Ville construirait ledit égout, si elle encourrait les responsabilités d'aucune sorte.

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 30th January, 1913, a. m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée, and Messrs. Lachapelle, Dupuis and Godfrey.

1.—Submitted a report from the Chief Engineer in reply to a question put by Council, asking the reason for the delay in the distribution of the annual report of the Superintendent of Buildings for 1911.

Resolved: That said report be transmitted to Council, with a recommendation that the same be received.

2.—A return of cases of contagious diseases reported during the week ending on the 25th January, was submitted and filed of record.

3.—Submitted a report from the City Treasurer, stating that he cannot recommend the granting of the request of the Board of the Protestant School Commissioners to register in the name of the Royal Securities Corporation, Limited, debentures issued by said Commissioners in 1912.

Resolved: That said report be laid on the table for further consideration, and that a copy thereof be transmitted to said Commissioners.

4.—A delegation of proprietors appeared before the Board and asked that the expropriation of Gauthier street between De Lorimier avenue and Chaussé street be proceeded with without any further delay. The delegates were informed that the question was being considered.

5.—Submitted a report from the Chief Engineer, anent the laying of a sewer in Connaught (Pacific) avenue, which belongs to Mr Thos. A. Trenholme. Whereas Mr. Trenholme objects to the contractor depositing any materials upon his property, and is willing to allow the occupation of his property only on condition that he be not assessed for the payment of the sewer, while being prepared to pay for a sewer which would be laid in said avenue, at a reasonable depth.

Resolved: To refer said report to the Law Department in order to know if Mr Trenholme's objection can prevent the City from laying said sewer and should the City lay said sewer, if it would incur any responsibility.